
Protokoll styrelsemöte  
Axevalla Travförening Må 28 aug 

 
Plats: Medlemslokalen 
Närvarande, Emma Möller,  Hans Walker,  Mats Kjellen  , Bo Larsson  Gunnar Carlsson, 
Fredrik Handfast , Anna Halldin, Helena Wallström. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
 Godkändes 
  
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
-Anna Halldin valdes 
 
§4 Protokoll  
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna  
 
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar 
Helena; 
-247 betalande medlemmar per 28 aug.  
-Halvårsrapport ekonomi utskickad till styrelsen 
-Kafeverksamheten under stochampionatet 2023 gav ett bättre resultat 
än 2022 (mer publik i år) 
-Lokalen uthyrd 20/10 till medlem , Emma vidarebefordrar nyckel. 
- Tre st sponsorer för läktarbygge har ej betalt faktura, Hans kollar 
upp med dem. 
 
§6 Skrivelser :  
-Inbjudan till ST:s konsortiemöte 1-2 sept inkommit till BTR. Emma 
deltar. 



§7 Rapporter 
Uttagningarna 
Emma: 
-Emma o Anna deltog vid välkomstmottagning med hamburgare. 
Stochampionatet 
 
-BTR hade ett styrelsemöte samt deltog i informationstältet under 
helgen. 
 
-Vakter i bevakningsstallet fixades av ATF genom Torbjörn 
Andersson och Agnes Karlsson som ställde upp som detsamma. 
Stort tack från ATF till Agnes o Torbjörn. 
 
-Gunnar: Stort tack riktas även till de nya medhjälparna i fiket under 
stochampionatet som gjorde ett fantastiskt jobb. 
 
Möte Roger /Lars 
Emma o Gunnar deltog. 
 
-Avstämning Juniorjakten / Travsällskapet sponsrar med pris även 
2023 
 
-Avstämning stochampionatet. ATF hjälper till med 
välkomsthamburgare under uttagningarna, samt vakter i 
bevakningsstallet, tröjor till kafepersonal fixas. 
 
-Information till travskolans elever vid avslutning angående vår 
verksamhet på Axevalla funkar inte så bra. 
 Frågan utreds av Roger/Lars 
 
-Information om nya b-tränare diskuterades. 
  (Frågan löst 29 aug) 
 
-Rabatt för ATF:s medlemmar i Outleten? 
  Roger undersöker 



Medlemskafet 
Gunnar: 
-Saknas personal  
1 p 19 september 
2 p 17 okt 
2 p  28 nov 
2 p 5 dec 
 
-Obehöriga personer har varit inne i medlemslokalen efter 
stochampionatet och ställt till oreda samt stulit dricka, chips mm trots 
att lokalen varit låst. 
Låsen har därför bytts ut och vi har nu endast 5 nycklar som vi har 
koll på . 
 
-Inköpslistan till stochampionatet är reviderad av Gunnar inför nästa 
år. 
 
Övriga rapporter 
Hans 
 
-Väderstationen flyttad till medlemslokalen , fungerar 
utmärkt nu då vi fått stabilt wifi i och utanför lokalen 
 
-Projektor installerad av Ove o HW. Betald av travet som 
motprestation fått utbildning av personal av HW. 
 
-Nytt boxlås inköpt som skall testas på boxdörrar med 
klämrisk. Kostnad 129 kr plus moms. 
Låsaxel 17 mm 
 
Mats 
Banmöte kommer att hållas 1/9 
Frågor som skall tas upp? 
-Sen information angående stängning av tävlingsbanan i 5 dagar. 
 



-Röjning av sly 
Mats övrigt: 
-Tvättmaskinen används och allt fungerar bra 
-Trasig whiteboard slängd 
 
Gunnar: 
-Rapport från juniorjakten uppdaterad och utlagd på hemsidan 
-Stort deltagarantal vid provloppen under banans semesterperiod i 
juli-aug 
 
§8 Aktiviteter/Årshjul 
 
-Derbyresan 
Caroline:  
Allt klart 36 deltagare 
 
§9 Nya frågor 
 
Hans:  
Hur skall vi driva rena hästägarfrågor mot ST centralt ? 
Vi har ju lämnat Travhästägarna 
Varför tappar vi hästägare ? 
Största problemet , Det har blivit för dyrt 
1976 var första priset på Axevalla 9000 kr i ett normallopp. 
Träningskostnaden låg mellan 600-800 kr/månad.(en 
matlapp täckte månadskostnaden. 
Normalprisindex har ökat 8,5 ggr tills idag. 
Så idag skulle förstapriset vara ca 70 000 kr 
Detta är uppfyllt av Solvalla men här har man tagit bort ca 20 
tävlingsdagar.? 
Frågan diskuterades. 
Förslag: 
-Driva frågorna genom travsällskapet 
-Om det blir någon förändring i Travhästägarna eventuellt ansluta oss 
 igen. 



Hur ställer vi oss till spöförbud? 
Kan man ta fram ett spö som ej ger märken på hästen, (som 
är skonsamt men ändå funkar som korrigeringshjälpmedel) ?? 
Det skulle ju ta bort skräcken för att få djurförbud. 
Sammanfattning styrelsens uppfattning. 
-Styrelsen vill ej ha spöförbud. Även drivning med tömmar kan ge 
märken på hästen. Gärna ett nytt spö om man kan få fram något som 
fungerar. Allmän uppfattning att Svensk Travsport är på rätt väg i 
frågan. Markant skillnad nu mot endast ett par år sedan 
 
Emma: 
-Eventuellt samarbete med ponnytravklubben, bjuda in ordföranden 
Malin Nyblom till nästa möte? 
Styrelsen beslöt enligt förslaget. 
 
§10 Nästa möte 
 -Må den 25 sept 18:30 Medlemslokalen 
 
§11 Avslutning 
Emma tackade för ett bra möte och avslutade detsamma. 
 
-----------------------------                      ----------------------------------  
Ordf                                                       Justeras   

-----------------------------  
Sekreterare 


